

Title (en)
Badge.

Title (de)
Ansteckplakette.

Title (fr)
Insigne.

Publication
EP 0589861 A1 19940330 (FR)

Application
EP 93870175 A 19930820

Priority
BE 9200735 A 19920820

Abstract (en)
Badge comprising a base plate (1; 11; 41) having at least one presentation surface, characterised in that it comprises: - at least one superposable plate (2; 12; 42) arranged to cover over the base plate (1; 11; 41) at least partially, each superposable plate having at least one presentation surface, - linking means (4; 14; 43; 44) for holding each of the plates (1, 2; 11, 12; 41, 42) together, in pairs, with mutual displacement between a first position of at least partial covering-over and a second position of mutual disengagement. <IMAGE>

Abstract (fr)
Insigne comprenant une plaque de base (1; 11; 41) présentant au moins une surface de présentation, caractérisé en ce qu'il comprend : au moins une plaque superposable (2; 12; 42) agencée pour recouvrir au moins partiellement la plaque de base (1; 11; 41), chaque plaque superposable présentant au moins une surface de présentation, des moyens de liaison (4; 14; 43; 44) pour retenir ensemble chacune des plaques (1, 2; 11, 12; 41, 42) deux par deux à déplacement mutuel entre une première position de recouvrement au moins partiel et une deuxième position de déengagement mutuel. <IMAGE>

IPC 1-7
A44C 3/00

IPC 8 full level
A44C 3/00 (2006.01)

CPC (source: EP)
A44C 3/001 (2013.01)

Citation (search report)
• [X] US 2239799 A 19410429 - LAWRENCE VALCOURT
• [X] GB 825076 A 19591209 - KENNETH SHAW, et al
• [X] FR 1447340 A 19660729
• [X] US 2720777 A 19551018 - LOUIS KOCSI
• [X] FR 373567 A 19070518 - EDMOND VAGNIER [FR]

Cited by
EP2941142A4

Designated contracting state (EPC)
DE ES FR GB IT NL

DOCDB simple family (publication)
EP 0589861 A1 19940330; BE 1007060 A5 19950307

DOCDB simple family (application)
EP 93870175 A 19930820; BE 9200735 A 19920820